
Tilstede: alle undtagen Merete

Referat

Danseprogrammerne
Vi var enige om, at standardprogrammerne var ok. Vi mente alle, at det var godt for
musikken med det mere faste program.
Cafeprogrammerne vil blive redigeret af Jette.

Flere dansere

Birgitte sender en mail ud til alle på vores adresseliste,( både betalende og ikke
betalende),hvor der orienteres om, at vi nu er i gang. Birgit og Michael har kontakt med
Veksø-folkedanserne, som har udtrykt interesse i at komme og være med en gang imellem.
Birgitte kontakter danselederne fra Hørsholm og hører, om de vil være interesserede i at
komme en gang imellem.

Hjemmesiden

Vigtigt med Kultunaut. Enkelte små mangler som f.eks bestyrelsens navne. Ellers
velfungerende.

Workshop for spillefolk

Vi synes, det er en god ide. Jette tager kontakt til Kerstin Back og hører,om hun ville være
interesseret i at lave et par ganges polskaspil-undervisning. Lokale må kunne findes på
Lindegården via kommunen. Rolf tager sig af det,hvis det bliver aktuelt. Der er ønske om et
forspillerkursus, så flere kunne gå ind som forspillere.
Vi har problemer med at høre hinanden i orkesteret. Vi vil prøve en anden placering.

Regnskab

Frank Thim har testamenteret os 25000 kr. Efter alle fradrag får Spillemandsdansen
13.000kr. Der var forslag
om, at Spillemandsdansen skulle donere et beløb herfra til Det åbne Hus, som har en meget
betrængt økonomi.
Jette og Stig skal som nyere medlemmer af bestyrelsen legitimeres med scanning af
pas/kørekort. Dette bringes i orden.
Bankgebyrerne i Danske Bank stiger stadig for foreninger,nu fra 25 kr/md.til 89kr/md.
Birgitte forhører sig om, hvordan det er i Nordea.

Evt.

Der kommer så få både dansere og spillefolk, når vi starter. Måske skulle vi udskyde starten
til begyndelsen af september? Det tager vi op senere.
Mange hilsener
Michael og Birgit


